

МЦНТИ: события, информация, мнения / ICSTI: Events, Information, Opinions

Визит Чрезвычайного и Полномочного Посла Республики Бурунди в Штаб-квартиру МЦНТИ

17 сентября 2024 года Чрезвычайный и Полномочный Посол Республики Бурунди Е. П. Генерал-Майор Жозеф Нкурунзиза посетил с протокольным визитом Штаб-квартиру МЦНТИ. Высокого гостя принял директор МЦНТИ д.т.н. Юрий Лончаков при участии заместителя директора Валерия Парфенова и советника директора к.и.н. доцента Ольги Беловой. Во встрече принял участие господин Франсуа Ксавье Туликункико, председатель правления Союза африканской диаспоры «Инганзо Гакондо» руководитель проекта ФАВРИС (Форум Африканцев-выпускников ВУЗов России и Советского Союза).

Стороны обсудили актуальные вопросы повестки дня, а также возможные направления взаимодействия Республики Бурунди и МЦНТИ.

Ambassador Extraordinary and Plenipotentiary of the Republic of Burundi visited the ICSTI Headquarters

On 17 September 2024 H. E. General-Major Joseph Nkurunziza, Ambassador Extraordinary and Plenipotentiary of the Republic of Burundi, paid a protocol visit to ICSTI Headquarters. The distinguished guest was received by ICSTI Director D. Sc. Yury Lonchakov with participation of Deputy Director Mr. Valery Parfenov and Consellor to Director Dr. Olga Belova. The meeting was attended by Mr. Fransua Ksavie Tulikunkiko, President of the Direction Bureau of the African Diaspora Association 'Inganso Gakondo', head of the FAWRIS project (Forum of African Graduates of Russian and Soviet Universities).

The parties discussed topical issues on the agenda, as well as possible areas of interaction between the Republic of Burundi and ICSTI.



Рабочее Совещание Полномочных Представителей государств-членов МЦНТИ

10 декабря 2024 года в Москве под председательством Российской Федерации успешно прошло Рабочее Совещание Полномочных Представителей государств-членов Центра (в формате видеоконференцсвязи).

Участники Совещания познакомились с новыми членами Комитета Полномочных Представителей, обсудили главные итоги 2024 года, состав Ревизионной комиссии по проверке результатов финансово-хозяйственной деятельности за 2024 год, сроки проведения очередного 77-го заседания КПП МЦНТИ и тему международной научной конференции на его полях. По результатам единогласного голосования принятые решения были зафиксированы в Протоколе Совещания.

По окончании деловой части мероприятия его участники обменялись добрыми пожеланиями в связи с наступающим Новым 2025 годом.

Working Meeting of Plenipotentiary Representatives of ICSTI Member States

On 10 December 2024, the Working Meeting of Plenipotentiary Representatives of ICSTI Member States was successfully held in Moscow under the chairmanship of the Russian Federation (via videoconference).

The participants of the Meeting got acquainted with the new members of the Committee of Plenipotentiary Representatives, discussed the main results of 2024, the composition of the Auditing Commission to audit the results of financial and economic activities for 2024, the dates of the next 77th session of the CPR ICSTI and the theme of the international scientific conference on its sidelines. According to the results of unanimous voting the decisions were recorded in the Meeting Protocol.

At the end of the business part of the event the participants exchanged good wishes for the coming New Year 2025.

